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Concept verslag Commissie Middelen 23 juni 2022
Datum 23-06-2022
Tijd 19:30 - 22:00
Locatie Raadzaal
Voorzitter J. Hugen
Aanwezigen Dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang), dhr. I. Ilhan (Lokaal Belang), dhr. B. van 

Bindsbergen (D66), dhr. B.A. Metz (PvdA), dhr. E.G.B.M. Buil (WijZZ), dhr. J.J. du 
Croix (WijZZ), mevr. L. van der Velden (SP), dhr. M.H.A.G. Witjes (Lijst 10), dhr. H. 
Meijer (Sociaal Zevenaar), dhr. K. Godschalk (GroenLinks), dhr. M. Bloemberg 
(VVD), dhr. W.J.M. van Dinther (CDA), dhr. L.J.E.M. Van Riswijk (burgemeester), 
dhr. A.M. Boone (wethouder), mevr. I.M. van Dijk (griffier)

Afwezigen Dhr. R.W.M. van Bommel (Lijst10) en dhr. N. van Dellen (WijZZ) met kennisgeving
Dhr. F.H.F. Jansen (CDA) zonder kennisgeving 

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.

Dhr. M.H.A.G. Witjes vervangt Dhr. R.W.M. van Bommel namens Lijst10 en dhr. J.J. 
du Croix vervangt dhr. N. van Dellen namens WijZZ. 

De voorzitter heet wethouder A.M. Boone van harte welkom bij deze voor hem eerste 
commissievergadering Middelen, en voor alle andere deelnemers laatste vergadering 
commissie Middelen voor het zomerreces, en wenst hem veel succes. 

2 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

Ongewijzigd vastgesteld

3 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties

Ongewijzigd vastgesteld

4 Z22/419681 Jaarstukken 2021 Gemeente Zevenaar

Wethouder A.M. Boone reageert op de opmerking van dhr. B. van Bindsbergen 
waarin hij andere fractie vraagt na te denken over een andere, meer efficiëntere 
inrichting van de P&C cyclus. Dhr. A.M. Boone roept de auditcommissie op hierover 
na te gaan denken.

Toezegging: Dhr. W.J.M. van Dinther heeft geconstateerd dat er slechts een beperkt 
deel van het budget voor de TONK gelden besteed is. Wethouder A.M. Boone geeft 
aan dat hij voor 6 juli 2022 de raad informeert over de mogelijkheden om deze gelden 
eventueel op een andere manier te besteden voor een kwetsbare doelgroep. 

Hamerstuk raadsvergadering 6 juli 2022
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5 Z/22/420721 Ontwerpbegroting VGGM 2023

Toezegging: Naar aanleiding van een opmerking van dhr. H. Meijer verzoekt de 
commissie om de zienswijze aan te passen door volgende zinssnede te verwijderen uit 
de Zienswijze: 
“Veel gemeente in Gelderland-Midden moeten bezuinigen. In 2020 is de oproep aan de 
VGGM gedaan om te kijken naar mogelijkheden voor bezuinigingen in de nieuwe 
begroting. Zevenaar verwacht van de VGGM een structurele besparing van 2,5% in 
2022, oplopend naar 5% structureel in 2023 en verder.”
Burgemeester L.J.E.M. van Riswijk zegt dit toe. 

Hamerstuk raadsvergadering 6 juli 2022

6 Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde.

7 Mededelingen portefeuillehouders

Wethouder A.M. Boone beveelt de raad aan de Kaderbrief die dinsdag 21 juni 2022 
door het college verstrekt is aan de raad te lezen. 

Burgemeester L.J.E.M. van Riswijk deelt mede dat er in Zevenaar bijna een 
opvanglocatie gereed is. Begin volgende week volgt een RIB waarin de raad wordt 
ingelicht. 

8 Rondvraag

Dhr. T.G.H. Boekhorst heeft kennisgenomen van een artikel waarin door de minister 
wordt vermeld dat BOA’s nu standaard worden uitgerust met een korte wapenstok. Hij 
wil graag weten of dat ook voor BOA’s in Zevenaar gaat gelden. Burgemeester 
L.J.E.M. van Riswijk geeft aan dat hij hoopt dat in het artikel wordt gemeld dat BOA’s 
kunnen worden uitgerust met een korte wapenstok en dat hij derhalve niet van plan is 
dit in Zevenaar toe te staan. Dhr. T.G.H. Boekhorst geeft aan dat er inderdaad wordt 
gesproken van ‘kunnen’. 

Dhr. B. van Bindsbergen heeft in de nieuwsbrief van de Groene Metropoolregio 
Arnhem Nijmegen gelezen dat 16 van de 18 deelnemende gemeenten aan het 
samenwerkingsverband hun contract met Gazprom hebben opgezegd. Hij hoopt dat 
Zevenaar onderdeel uitmaakt van de 16 die het contract hebben opgezegd. 
Burgemeester L.J.E.M. van Riswijk geeft aan dat Zevenaar bij deze 16 gemeenten 
hoort. Tevens geeft de burgemeester aan dat het contract dat er is met Gazprom zal 
worden uitgediend en dat er vervolgens wordt overgestapt naar een andere aanbieder. 
Het niet uitdienen van het contract levert een schadeclaim op waarbij de gemeenten 
die contractbreuk plegen een aanzienlijke som geld aan Gazprom moeten betalen. Dat 
willen de gemeenten vermijden vanwege de mondiale situatie en vandaar dat het 
contract wel wordt uitgediend, maar niet verlengd. 

In vervolg hierop vraagt dhr. W.H.A.G. Witjes of er wel genoeg gas leverbaar blijft in 
Zevenaar omdat Duitsland vreest dat er een tekort aan gas ontstaat wanneer Rusland 
de gaskraan dichtdraait. Burgemeester Van Riswijk geeft hierop aan dat de regering 
een leveringszekerheid garandeert, dus daar wordt in voorzien. 
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9 Sluiting

Zevenaar 23 juni 2022

Inge van Dijk, commissiegriffier


